
Miljörapport 

 

Vi har under året varit på ett par möten som har handlat om båtlivets miljöansvar och det är 

intressant att följa utvecklingen.  SMBF – Saltsjön‐Mälarens Båtförbund, hade t e x i höstas  en  

välbesökt miljökonferens där man bland annat tog upp kraven på toatömning och regelverket kring 

hur målade båtar bör tvättas. 

Min uppfattning är att regelverket kring båtklubbars miljöansvar inte är klart och att det råder 

oenighet mellan länsstyrelser och kommuner om hur det skall tolkas. 

Nacka kommun har vi inte hört så mycket av under året men jag tycker att vi har kommit långt på 

egen hand med miljöarbetet i vår klubb. 

Den nya servicebryggan med toatömningen kom på plats under våren. Funktionen har inte varit helt 

bra men vi har av leverantören beställt en uppgradering som skall göra så att den fungerar bättre. 

En spolplatta finns fortfarande med i planerna och vi arbetar vidare på det projektet. 

Vi har en ny större Simplexbod som har bidragit till att alla medlemmar på ett enkelt sätt kunnat 

hantera sitt miljöavfall. 

När jag tittat runt på hamnplanen under våren och hösten så tycker jag att det har sett fint ut. 

När alla hjälper till och håller ordning på sina saker så blir det bra! 
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